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Z A P I S N I K 

 

 

 

 

3. seje Mestnega sveta Mestne občine Kranj, ki je potekala v sredo, dne 15. 3. 2023 ob 16.00 uri v sejni sobi 16 

stavbe Mestne občine Kranj.  

 

Sejo je vodil župan Matjaž Rakovec. 

 

Navzoče mestne svetnice in svetniki Mestnega sveta Mestne občine Kranj: Ivo Bajec, Ivica Bobolinski, Jure 

Bohinec, Nada Bogataj Kržan, Ana Černe, Janez Černe, Irena Dolenc, mag. Maj Fritz, Sandra Gazinkovski, mag. 

Branko Grims, Gordana Grobelnik, Sebastjan Gubič, Rok Igličar, Nataša Jenkole, Saša Kristan, Nataša Majcen, 

Sonja Mašić, Tomaž Ogris, Doroteja Osterman, Ana Pavlovski, Gašper Peterc, dr. Neven Polajnar, Vlasta Sagadin, 

Nada Sredojević, Zoran Stevanović, Nina Šmid, Boris Vehovec, Mitar Vujinović in Manja Zorko. 

 

Svojo odsotnost so opravičili: Bojan Homan, Jure Šprajc, dr. Andreja Valič Zver in mag. Igor Velov.  

 

Na seji so bili navzoči še: Bojan Veselinović - direktor mestne uprave, Mirko Tavčar – vodja Sektorja za finance in 

splošne zadeve, Mateja Koprivec - vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve, Tanja Hrovat – vodja Urada za 

družbene dejavnosti, Janez Ziherl – vodja Urada za okolje in prostor, Marko Čehovin – vodja Urada za 

gospodarstvo in gospodarske javne službe, Tomaž Lanišek – vodja Sektorja za projekte, razvoj in pametno 

skupnost, Katja Štruc – vodja Kabineta župana, Vid Krčmar – vodja Oddelka za splošne zadeve in civilno zaščito 

ter reševanje, Neva Vehovec Iličić – vodja Oddelka za mestni svet in krajevne skupnosti, Milena Bohinc – 

strokovna sodelavka v Oddelku za mestni svet in krajevne skupnosti ter Slavko Erzar – predsednik Nadzornega 

odbora. 

 

Na seji sta bila prisotna novinarja: Simon Šubic – Gorenjski glas in Peter Šalamon – Žurnal 24. 

 

Spoštovane svetnice in svetniki, pred dobrim mesecem se je za vedno poslovila Nada Mihajlović, nekdanja 

podžupanja MOK in mestna svetnica. Nada Mihajlović je bila še lani tukaj med njimi na sejah MS. Rada je imela 

Kranj, zavzemala se je za premike v lokalni skupnosti in izboljšanje življenja občanov. Rojena Kranjčanka, nekdanja 

košarkarica je karierno pot začela na davčni upravi v Kranju, jo nadaljevala v Iskri Elektromehaniki in Iskri 

Telematiki. Od konca 80. let do upokojitve leta 2007 je bila pomočnica direktorja v Bolnišnici za ginekologijo in 

porodništvo Kranj. Politično kariero je začela leta 1986 kot predsednica Zbora združenega dela v občini Kranj. Bila 

je mestna svetnica na listi Socialnih demokratov v obdobjih 2006–2010 in 2018–2022, v mandatu 2010–2014 pa 
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nepoklicna podžupanja za področje družbenih dejavnosti, tehničnih zadev in kabineta župana. V 1. mandatu je 

predsedovala Odboru za družbene dejavnosti in Komisiji za vrednotenje športnih programov, v 2. pa Komisiji za 

socialne dejavnosti, zdravstvo in šolstvo. En mandat je bila predsednica Sveta Krajevne skupnosti Vodovodni 

stolp. Z vsem srcem se je posvečala tudi družini – možu, sinovoma in vnukoma. Mestna občina Kranj svojcem 

izreka iskreno sožalje. V spomin na nekdanjo podžupanjo in mestno svetnico Nado Mihajlović so sejo pričeli z 

minuto tišine. /minuta tišine/ Naj počiva v miru. 

 

Uvodoma je predsedujoči župan Matjaž Rakovec ugotovil, da je na seji navzočih 26 svetnic in svetnikov ter, da je 

s tem mestni svet sklepčen.  

 

Na mizo je bilo predloženo naslednje gradivo:  

- Poročilo o izvršitvi sklepov 2. seje MS 

- Seznam sklepov komisij za to sejo z vsemi pripombami 

- Dodatno gradivo k 4. točki Odlok o rebalansu proračuna Mestne občine Kranj za leto 2023 in sicer dopolnitev 

načrta razpolaganja z nepremičnim premoženjem 

- Spremembo predloga oz. amandmaje k 7. točki Odlok o ureditvi mestne tržnice in ostalih javnih tržnic 

Mestne občine Kranj 

- Predlog Statutarno pravne komisije za 10. točko Obvezna razlaga za Šolski center Zlato polje 

 

Na mizo je bila posredovana nova kadrovska zadeva: Predlog kandidatov za predstavnike uporabnikov v svetih 

javnih zdravstvenih zavodov, katerih ustanovitelj je Republika Slovenija. 

 

Ker razprave ni bilo, je dal predsedujoči župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednji  

 

SKLEP:  

 

Na dnevni red se med Kadrovske zadeve uvrsti E. Predlog kandidatov za predstavnike uporabnikov v svetih 

javnih zdravstvenih zavodov, katerih ustanovitelj je Republika Slovenija. 

 

Sprejeto z večino glasov (25 PRISOTNIH: 24 ZA, 0 PROTI, 1 NI GLASOVAL). 

 

Župan Matjaž Rakovec je predlagal uvrstitev nove 3.C Premoženjske zadeve – Izbris zaznambe javnega dobra na 

nepremičninah katastrska občina 2135 Drulovka parcela 581/12 (ID 7307922) in katastrska občina 2135  

DRULOVKA parcela 581/14 (ID 7307918) na dnevni red današnje seje. 

 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči v potrditev naslednji  

 

SKLEP:  

 

Na dnevni red se uvrsti nova 3. C. Premoženjska zadeva. 

 

Sprejeto soglasno (26 PRISOTNIH: 26 ZA). 

 

Predsedujoči Matjaž Rakovec je obvestil mestni svet, da bo v skladu s tretjo točko 129. člena Poslovnika, v kolikor 

ne bo vsebinskih pripomb, predlagal sprejem 5. točke: Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o organizaciji 

in delovnem področju Mestne uprave Mestne občine Kranj in sprejem 6. točke: Odlok o spremembah in 

dopolnitvah Odloka o ustanovitvi Skupne občinske uprave občin Gorenjske, po skrajšanem postopku.  
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Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednji  

 

DNEVNI RED: 

 

1. Potrditev zapisnika 2. seje Mestnega sveta Mestne občine Kranj ter poročila o izvršitvi sklepov 
2. Kadrovske zadeve 
3. Premoženjske zadeve  
4. Odlok o rebalansu proračuna Mestne občine Kranj za leto 2023 
5. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o organizaciji in delovnem področju Mestne uprave Mestne 

občine Kranj – osnutek – predlog za skrajšani postopek 
6. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi Skupne občinske uprave občin Gorenjske – 

osnutek – predlog za skrajšani postopek 
7. Odlok o ureditvi mestne tržnice in ostalih javnih tržnic Mestne občine Kranj - predlog 
8. Odlok o naravnem spomeniku Kanjon reke Kokre – prva obravnava 

9. Lokacijska preveritev za individualno odstopanje od prostorsko izvedbenih pogojev za EUP MA 1/3 - 

Mavčiče in za EUP MA 1/1 – Mavčiče 

10. Obvezna razlaga določb 3. točke drugega odstavka 11. člena Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka 

o zazidalnem načrtu območja D 02/3 – Šolski center Zlato Polje 

11. Pravilnik o spremembah Pravilnika o sprejemu otrok v vrtec 

12. Poročilo o delu Lokalne akcijske skupine za preprečevanje zlorabe drog v Mestni občini Kranj za leto 2022 

13. Vprašanja, predlogi in pobude članov mestnega sveta 
 

Sprejeto z večino glasov (27 PRISOTNIH: 26 ZA, 0 PROTI, 1 NI GLASOVAL). 

 

 

1. POTRDITEV ZAPISNIKA 2. SEJE MESTNEGA SVETA MESTNE OBČINE KRANJ TER POROČIL O IZVRŠITVI 

SKLEPOV  

 

Poročilo o izvršitvi sklepov sej je podal Bojan Veselinović, direktor mestne uprave.  

 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednji 

 

SKLEP: 

 

Potrdi se zapisnik 2. seje Mestnega sveta Mestne občine Kranj z dne 1. 2. 2023 ter poročilo o izvršitvi sklepov. 

 

Sprejeto soglasno (28 PRISOTNIH: 28 ZA). 

 

 

2. KADROVSKE ZADEVE 

 

Predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, je predlagal in ker ni bilo razprave, dal na glasovanje naslednji  

 

SKLEP:  

 

O kadrovskih zadevah A. – D. se glasuje v paketu.  

 

Sprejeto soglasno (27 PRISOTNIH: 27 ZA). 
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A. MNENJE O KANDIDATIH ZA RAVNATELJA/ICO SREDNJE EKONOMSKE, STORITVENE IN GRADBENE ŠOLE 

ŠOLSKEGA CENTRA KRANJ 

B. MNENJE O KANDIDATIH ZA RAVNATELJA/ICO STROKOVNE GIMNAZIJE ŠOLSKEGA CENTRA KRANJ 

C. MNENJE O KANDIDATIH ZA RAVNATELJA/ICO SREDNJE TEHNIŠKE ŠOLE ŠOLSKEGA CENTRA KRANJ 

D. MNENJE O KANDIDATIH ZA RAVNATELJA/ICO VIŠJE STROKOVNE ŠOLE ŠOLSKEGA CENTRA KRANJ 

 

Uvodno poročilo je podal Janez Černe, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja.  

 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči na glasovanje naslednje 

 

SKLEPE:  

 

1. M N E N J E   h kandidaturi za ravnateljico Srednje ekonomske, storitvene in gradbene šole Šolskega centra 

Kranj:  Nadi Šmid se da pozitivno mnenje h kandidaturi za ravnateljico Srednje ekonomske, storitvene in 

gradbene šole Šolskega centra Kranj.  

2. M N E N J E   h kandidaturi za ravnateljico Strokovne gimnazije Šolskega centra Kranj: Lidiji Goljat Prelogar se 

da pozitivno mnenje h kandidaturi za ravnateljico Strokovne gimnazije Šolskega centra Kranj.  

3. M N E N J E   h kandidaturi za ravnatelja Srednje tehniške šole Šolskega centra Kranj: Aljažu Roglju se da 

pozitivno mnenje h kandidaturi za ravnatelja Srednje tehniške šole Šolskega centra Kranj.  

4. M N E N J E   h kandidaturi za ravnateljico Višje strokovne šole Šolskega centra Kranj: Lidiji Grmek Zupanc se 

da pozitivno mnenje h kandidaturi za ravnateljico Višje strokovne šole Šolskega centra Kranj.  

 

Sprejeto soglasno (28 PRISOTNIH: 28 ZA). 

 

 

E. PREDLOG KANDIDATOV ZA PREDSTAVNIKE UPORABNIKOV V SVETE JAVNIH ZDRAVSTVENIH ZAVODOV, 

KATERIH USTANOVITELJ JE REPUBLIKA SLOVENIJA 

 
Uvodno poročilo je podal Janez Černe, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja.  

 
Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednja  
 
SKLEPA:  
 
1. Za kandidatko za predstavnico uporabnikov v Svetu Bolnišnice za ginekologijo in porodništvo Kranj se določi 
Sabina Senčar.  
 
Kratka utemeljitev: Kandidatka izpolnjuje pogoje javnega poziva, ima ustrezno izobrazbo in izkušnje v zdravstvu.  
 
Sprejeto z večino glasov (26 PRISOTNIH: 19 ZA, 0 PROTI, 7 NI GLASOVALO).  
 
2. Za kandidate za predstavnika uporabnikov v Svetu Univerzitetne klinike za pljučne bolezni in alergijo Golnik se 
določijo: Gaja Štovičej, Zoran Stevanović in Primož Terplan.  
 
Kratka utemeljitev: Kandidati izpolnjujejo pogoje javnega poziva, imajo ustrezno izobrazbo in izkušnje v 
zdravstvu.  
 
Sprejeto z večino glasov (26 PRISOTNIH: 25 ZA, 1 PROTI).  
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3. PREMOŽENJSKE ZADEVE 

 

A. Izjemna dodelitev neprofitnega stanovanja Mestne občine Kranj v najem 

 

Uvodno poročilo je podala Mateja Koprivec, vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve.  

 

Stališča komisij:  
Komisija za finance in premoženjska vprašanja: 
Komisija se je seznanila s predlagano izjemno dodelitvijo neprofitnega stanovanja MO Kranj v najem, kot tudi s 
predlaganim podaljšanjem izjemne dodelitve neprofitnega stanovanja MO Kranj v najem in se z njima strinjajo. 
 
Sosvet za krajevne skupnosti:  
Sosvet se je seznanil s premoženjskima zadevama.  
 
Komisija za stanovanjske zadeve:  
Komisija se je seznanila s predlagano izjemno dodelitvijo neprofitnega stanovanja MO Kranj v najem in s 
predlaganim podaljšanjem izjemne dodelitve neprofitnega stanovanja MO Kranj v najem. 

 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednji  

 

SKLEP:  

 

Mestni svet Mestne občine Kranj se je seznanil s sklenitvijo najemne pogodbe, sklenjene na podlagi izvedenega 

postopka izjemne dodelitve neprofitnega stanovanja v najem v skladu z določili  29. člena Pravilnika o 

dodeljevanju neprofitnih stanovanj v najem (Uradni list RS, št. 14/04, 34/04, 62/06, 11/09, 81/11, 47/14 in 

153/21).  
 

Sprejeto soglasno (27 PRISOTNIH: 27 ZA). 

 

B. Izjemna dodelitev neprofitnega stanovanja Mestne občine Kranj v najem - podaljšanje 

 

Uvodno poročilo je podala Mateja Koprivec, vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve.  

 

Stališča komisij:  
Komisija za finance in premoženjska vprašanja: 
Komisija se je seznanila s predlagano izjemno dodelitvijo neprofitnega stanovanja MO Kranj v najem, kot tudi s 
predlaganim podaljšanjem izjemne dodelitve neprofitnega stanovanja MO Kranj v najem in se z njima strinjajo. 
 
Sosvet za krajevne skupnosti:  
Sosvet se je seznanil s premoženjskima zadevama.  
 
Komisija za stanovanjske zadeve:  
Komisija se je seznanila s predlagano izjemno dodelitvijo neprofitnega stanovanja MO Kranj v najem in s 
predlaganim podaljšanjem izjemne dodelitve neprofitnega stanovanja MO Kranj v najem. 

 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednji  

 

SKLEP:  

 

Mestni svet Mestne občine Kranj se je seznanil s podaljšanjem najemne pogodbe, sklenjene na podlagi 

izvedenega postopka izjemne dodelitve neprofitnega stanovanja v najem v skladu z določili  29. člena Pravilnika 

o dodeljevanju neprofitnih stanovanj v najem (Uradni list RS, št. 14/04, 34/04, 62/06, 11/09, 81/11, 47/14 in 

153/21).  

Sprejeto soglasno (27 PRISOTNIH: 27 ZA). 
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C. Izbris zaznambe javnega dobra na nepremičninah katastrska občina 2135 Drulovka parcela 581/12 (ID 
7307922) in katastrska občina 2135 DRULOVKA parcela 581/14 (ID 7307918) 

 

Uvodno poročilo je podala Mateja Koprivec, vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve.  

 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednji  

 

SKLEP:  

 

Sprejme se Sklep o prenehanju obstoja javnega dobra nepremičnine katastrska občina 2135 Drulovka parcela 

581/12 (ID 7307922) in katastrska občina 2135 DRULOVKA parcela 581/14 (ID 7307918).  
 

Sprejeto soglasno (26 PRISOTNIH: 26 ZA). 
 

 

 

4. ODLOK O REBALANSU PRORAČUNA MESTNE OBČINE KRANJ ZA LETO 2023 
 

Uvodno poročilo je podal Mirko Tavčar, vodja Sektorja za finance in splošne zadeve. 
 
Stališča komisij: 
Statutarno pravna komisija 
Komisija nima pripomb k predlaganemu besedilu.   
 
Komisija za finance in premoženjska vprašanja:  
Komisija se je seznanila z Odlokom o rebalansu proračuna Mestne občine Kranj za leto 2023 in se z njim strinjajo. 
 
Komisija za kulturo in šport:  
Komisija se je seznanila z Odlokom o rebalansu proračuna Mestne občine Kranj za leto 2023. 
 
Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo: 
Komisija se je seznanila z Odlokom o rebalansu proračuna Mestne občine Kranj za leto 2023 
 
Sosvet za krajevne skupnosti:  
Sosvet se je seznanil s predlaganim odlokom.  
 
Komisija za socialne dejavnosti, zdravstvo in šolstvo: 
Komisija se je seznanila z Odlokom o rebalansu proračuna Mestne občine Kranj za leto 2023. 
 
Komisija za gospodarstvo, turizem in kmetijstvo: 
Komisija za gospodarstvo, turizem in kmetijstvo se je seznanila z rebalansom proračuna Mestne občine Kranj za 
leto 2023 in nanj nima pripomb. 
 
Komisija za stanovanjske zadeve:  
Komisija se je seznanila z Odlokom o rebalansu proračuna MOK za leto 2023 v delu, ki se nanaša na delovanje 
komisije. 
 
V razpravi so sodelovali: Saša Kristan, Mirko Tavčar, Irena Dolenc, Tanja Hrovat, Marko Čehovin, Tomaž Ogris, 
Janez Černe, Sonja Mašić, Vlasta Sagadin in Matjaž Rakovec.  
 
Po končani razpravi je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednje  
 
SKLEPE: 
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1. Sprejme se Odlok o rebalansu proračuna Mestne občine Kranj za leto 2023 z obrazložitvami.  
2. Sprejme se rebalans načrta razvojnih programov za obdobje od l. 2023 do l. 2026. 
3. Sprejme se spremembe kadrovskega načrta za l. 2023. 
4. Sprejme se spremembe načrta razpolaganja z nepremičnim premoženjem za l. 2023. 
5. Sprejme se spremembe načrta pridobivanja nepremičnega premoženja v l. 2023. 
6. Sprejme se razdelilnik sredstev krajevnim skupnostim po Odloku o kriterijih in merilih za financiranje 

krajevnih skupnosti v Mestni občini Kranj za l. 2023. 
7. Sprejme se rebalans finančnega načrta stanovanjskega sklada za l. 2023 z obrazložitvijo. 
 
Sprejeto z večino glasov (28 PRISOTNIH: 27 ZA, 0 PROTI, 1 VZDRŽAN). 
 
 

 

5. ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O ORGANIZACIJI IN DELOVNEM PODROČJU MESTNE 
UPRAVE MESTNE OBČINE KRANJ – OSNUTEK – PREDLOG ZA SKRAJŠANI POSTOPEK 
 
Uvodno poročilo je podala Mateja Koprivec, vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve.  
 
Stališča komisij:  
Statutarno pravna komisija: 
Komisija nima pripomb k predlaganemu besedilu.   
 
Komisija za finance in premoženjska vprašanja:  
Komisija se je seznanila z Odlokom o spremembah in dopolnitvah Odloka o organizaciji in delovnem področju 
Mestne uprave Mestne občine Kranj – osnutek – predlog za skrajšani postopek in se z njim strinjajo. 
 
Sosvet za krajevne skupnosti:  
Sosvet se je seznanil s predlaganim odlokom.  
 
Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednje 
 
SKLEPE:  
 
1. Sprejme se osnutek Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o organizaciji in delovnem področju 

Mestne uprave Mestne občine Kranj. 
 

Sprejeto soglasno (28 PRISOTNIH: 28 ZA). 
 

2. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o organizaciji in delovnem področju Mestne uprave Mestne 
občine Kranj se sprejme po skrajšanem postopku.  

 
Sprejeto soglasno (28 PRISOTNIH: 28 ZA). 

 
3. Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o organizaciji in delovnem področju Mestne uprave 

Mestne občine Kranj. 
 

Sprejeto soglasno (27 PRISOTNIH: 27 ZA). 
 
 
 
6. ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O USTANOVITVI SKUPNE OBČINSKE UPRAVE OBČIN 
GORENJSKE – OSNUTEK – PREDLOG ZA SKRAJŠANI POSTOPEK 
 
Uvodno poročilo je podala Mateja Koprivec, vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve.  
 
Stališča komisij:  
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Statutarno pravna komisija: 
Komisija nima pripomb k predlaganemu besedilu.   
 
Komisija za finance in premoženjska vprašanja:  
Komisija se je seznanila z Odlokom o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi Skupne občinske uprave 
občin Gorenjske – osnutek – predlog za skrajšani postopek in se z njim strinjajo. 
 
Sosvet za krajevne skupnosti:  
Sosvet se je seznanil s predlaganim odlokom.  
 
V razpravi so sodelovali: Ana Pavlovski, Mateja Koprivec in Marko Čehovin.  
 
Po končani razpravi je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednje  
 
SKLEPE:  
 
1. Sprejme se osnutek Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi Skupne občinske uprave 

občin Gorenjske.  
2. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi Skupne občinske uprave občin Gorenjske se 

sprejme po skrajšanem postopku.  
 

Sprejeto soglasno (26 PRISOTNIH: 26 ZA). 
 

3. Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi Skupne občinske uprave občin 
Gorenjske. 

 
Sprejeto soglasno (28 PRISOTNIH: 28 ZA). 

 
 
 
7. ODLOK O UREDITVI MESTNE TRŽNICE IN OSTALIH JAVNIH TRŽNIC MESTNE OBČINE KRANJ – PREDLOG 
 
Uvodno poročilo je podal Marko Čehovin, vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet.  
 
Stališča komisij: 
Statutarno pravna komisija je soglasno (4 ZA) sprejela  naslednje 
PRIPOMBE: 
- v 3. odstavku 3. člena se črta besedilo za besedo »kraj« in postavi pika, 
- 5. člen se stavek pravilno slovnično preoblikuje, 
- 3. in 4. alineja 6. člena se črtata, 
- v 4. odstavku 8. člena se črta besedna zveza »in sadje«, 

 
Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo: 
Komisija se je seznanila z Odlokom o ureditvi mestne tržnice in ostalih javnih tržnic Mestne občine Kranj -  
osnutek – predlog za skrajšani postopek, s predlogom, da se glede potrjevanja cen določi župan MO Kranj. 
 
Sosvet za krajevne skupnosti:  
Sosvet se je seznanil s predlaganim odlokom.  
 
Komisija za gospodarstvo, turizem in kmetijstvo: 
Komisija za gospodarstvo, turizem in kmetijstvo se je seznanila z Odlokom o ureditvi mestne tržnice in ostalih 
javnih tržnic Mestne občine Kranj - predlog in naj nima pripomb. 
 
V razpravi so sodelovali: Tomaž Ogris, Vlasta Sagadin in Marko Čehovin.  
 
Po končani razpravi je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednje  
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SKLEPE:  
 
 

1. O vseh predlaganih amandmajih se glasuje skupaj.  
 
Sprejeto soglasno (28 PRISOTNIH: 28 ZA). 
 

2. Sprejme se predlagani amandma k 2. členu Odloka o ureditvi mestne tržnice in ostalih javnih tržnic 
Mestne občine Kranj. 

3. Sprejme se predlagani amandma k 5. členu Odloka o ureditvi mestne tržnice in ostalih javnih tržnic 
Mestne občine Kranj. 

4. Sprejme se predlagani amandma k 6. členu Odloka o ureditvi mestne tržnice in ostalih javnih tržnic 
Mestne občine Kranj. 

5. Sprejme se predlagani amandma k 8. členu Odloka o ureditvi mestne tržnice in ostalih javnih tržnic 
Mestne občine Kranj. 
 
Sprejeto z večino glasov (26 PRISOTNIH: 25 ZA, 1 PROTI). 
 

6. Sprejme se Odlok o ureditvi mestne tržnice in ostalih javnih tržnic Mestne občine Kranj s sprejetimi 
amandmaji. 

 

Sprejeto z večino glasov (28 PRISOTNIH: 22 ZA, 6 PROTI). 
 
 

 

8. ODLOK O NARAVNEM SPOMENIKU KANJON REKE KOKRE – PRVA OBRAVNAVA 

 
Uvodno poročilo je podal Janez Ziherl, vodja Urada za okolje in prostor.  
 
Stališča komisij:  
Statutarno pravna komisija je soglasno (4 ZA) sprejela  naslednje 
PRIPOMBE: 
- 4. člen: uprava naj preveri ali gre za gozd s posebnim namenom, 
- 6. člen: se črta besedna zveza »je prepovedano«, 
- 12. točka in 30. točka 6. člena: uprava naj preveri, če se vsebina že ureja v drugih zakonskih predpisih (Zakon 

o gozdovih in Zakon o javnem redu in miru), 
- 10. člen se črta, 
- V 11. in 12. členu se beseda »interpretacijo« nadomesti z besedo »razlago«, 
- v 13.členu se črta prva alineja, 
- v 14. členu se črta besedna zveza »občinska redarska služba« in »in policija«, 

 
Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila z Odlokom o naravnem spomeniku Kanjon reke 
Kokre – prva obravnava. 

 
Komisija za kulturo in šport:  
Komisija se je seznanila z osnutkom Odloka o naravnem spomeniku Kanjon reke Kokre. 
 
Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo: 
Komisija se je seznanila z Odlokom o naravnem spomeniku Kanjon reke Kokre – prva obravnava in predlaga, da 
se smiselno upoštevajo pripombe komisije. 
 
Sosvet za krajevne skupnosti:  
Sosvet se je seznanil s predlaganim odlokom.  
 
Komisija za gospodarstvo, turizem in kmetijstvo : 
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Komisija za gospodarstvo, turizem in kmetijstvo se je seznanila z Odlok o naravnem spomeniku Kanjon reke Kokra 
in naj nima pripomb. 
 
V razpravi so sodelovali: Tomaž Ogris, Janez Ziherl, Irena Dolenc, mag. Maj Fritz in Vlasta Sagadin. 
 
Po končani razpravi je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednji  
 
SKLEP: 
 
Sprejme se osnutek Odlok o naravnem spomeniku Kanjon reke Kokre. 
 
Sprejeto soglasno (27 PRISOTNIH: 27 ZA). 
 

 

 

9. LOKACIJSKA PREVERITEV ZA INDIVIDUALNO ODSTOPANJE OD PROSTORSKO IZVEDBENIH POGOJEV ZA EUP 

MA 1/3 - MAVČIČE IN ZA EUP MA 1/1 – MAVČIČE 

 
Uvodno poročilo je podal Janez Ziherl, vodja Urada za okolje in prostor.  
 
Stališča komisij:  
Statutarno pravna komisija:  
Komisija nima pripomb k predlaganemu besedilu.   
 
Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo: 
Komisija se je seznanila z Lokacijsko preveritvijo za individualno odstopanje od prostorsko izvedbenih pogojev 
za EUP MA 1/3 - Mavčiče in za EUP MA 1/1 – Mavčiče. 
 
Sosvet za krajevne skupnosti:  
Sosvet se je seznanil s predlagano lokacijsko preveritvijo. 
 
Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednji 
 
SKLEP:  
 
Mestni svet Mestne občine Kranj sprejme Sklep o lokacijski preveritvi za enoto urejanja prostora MA 1/1 in MA 
1/3, na zemljiščih s parc. št. 148/3, 148/4, 148/6, 148/7, 148/8, 148/9, 148/10 in 149/7, k.o. 2139 Mavčiče (EUP 
MA 1/3) in na zemljiščih s parc. št. 7/8, 7/9, 7/16, 8/1, 8/2 in 148/5, k.o. 2139 Mavčiče (EUP MA 1/1). 
 

Sprejeto soglasno (28 PRISOTNIH: 28 ZA). 
 

 

10. OBVEZNA RAZLAGA DOLOČB 3. TOČKE DRUGEGA ODSTAVKA 11. ČLENA ODLOKA O SPREMEMBAH IN 

DOPOLNITVAH ODLOKA O ZAZIDALNEM NAČRTU OBMOČJA D 02/3 – ŠOLSKI CENTER ZLATO POLJE 

Uvodno poročilo je podal Janez Ziherl, vodja Urada za okolje in prostor.  
 
Stališča komisij:  
Statutarno pravna komisija predlaga besedilo obvezne razlage določbe 3. točke drugega odstavka 11. člena 
Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o zazidalnem načrtu območja D 02/3 – Šolski center Zlato Polje 
(Uradni list RS, št. 59/2012) glede zagotavljanja manjkajočih parkirnih mest. 
 
Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo: 
Komisija se je seznanila z Obvezno razlago določb 3. točke drugega odstavka 11. člena Odloka o spremembah in 
dopolnitvah Odloka o zazidalnem načrtu območja D 02/3 – Šolski center Zlato Polje 
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Sosvet za krajevne skupnosti:  
Sosvet se je seznanil s predlagano obvezno razlago.  
Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednji 
 
SKLEP:  
 
Sprejme se Obvezna razlaga določbe 3. točke drugega odstavka 11. člena Odloka o spremembah in dopolnitvah 
Odloka o zazidalnem načrtu območja D 02/3 – Šolski center Zlato polje (Uradni list RS, št. 59/2012). 

 
Sprejeto soglasno (27 PRISOTNIH: 27 ZA). 
 

 

11. PRAVILNIK O SPREMEMBAH PRAVILNIKA O SPREJEMU OTROK V VRTEC 

Uvodno poročilo je podala Tanja Hrovat, vodja Urada za družbene dejavnosti.  
 
Stališča komisij:  
Statutarno pravna komisija: 
Komisija nima pripomb k predlaganemu besedilu.   
 
Sosvet za krajevne skupnosti:  
Sosvet se je seznanil s predlaganim pravilnikom.  
 
Komisija za socialne dejavnosti, zdravstvo in šolstvo: 
Komisija se je seznanila s Pravilnikom o spremembah Pravilnika o sprejemu otrok v vrtec. 
 
V razpravi je sodeloval mag. Branko Grims. 
 
Po končani razpravi je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednji  
 
SKLEP:  
 
Sprejme se Pravilnik o spremembah Pravilnika o sprejemu otrok v vrtec.  
 
Sprejeto soglasno (26 PRISOTNIH: 26 ZA). 
 

 

12. POROČILO O DELU LOKALNE AKCIJSKE SKUPINE ZA PREPREČEVANJE ZLORABE DROG V MESTNI OBČINI 

KRANJ ZA LETO 2022 

Uvodno poročilo je podala Tanja Hrovat, vodja Urada za družbene dejavnosti.  
 
Stališča komisij:  
 

Sosvet za krajevne skupnosti:  
Sosvet se je seznanil s predlaganim poročilom. 
 
Komisija za socialne dejavnosti, zdravstvo in šolstvo: 
Komisija se je seznanila s Poročilom o delu Lokalne akcijske skupine za preprečevanje zlorabe drog v Mestni občini 
Kranj za leto 2022. 
 
V razpravi je sodeloval mag. Branko Grims. 
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Po končani razpravi je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednji  
 
SKLEP:  
 
Mestni svet Mestne občine Kranj se je seznanil s poročilom o delu LAS za preprečevanje zlorabe drog v Mestni 

občini Kranj za leto 2022. 

 

Sprejeto z večino glasov (28 PRISOTNIH: 27 ZA, 0 PROTI, 1 NI GLASOVAL). 

 

 

13. VPRAŠANJA, PREDLOGI IN POBUDE ČLANOV MESTNEGA SVETA 

1. Saša Kristan:  

- Vprašala je, ali je res, da nova telovadnica pri Osnovni šoli Staneta Žagarja Kranj nima uporabnega dovoljenja, 

je zaklenjena in je ne morejo uporabljati.  

 

Župan Matjaž Rakovec je povedal, da so oddali vso dokumentacijo in čakajo tehnični pregled. Obljubljeno je bilo 

prejšnji teden, prejšnji teden, tako da dejansko čakajo na tehnični pregled. Nobene ovire ni, da ne bi dobili 

uporabnega dovoljenja. Problem je, da je telovadnica dodaten objekt ob glavni stavbi, ki nima uporabnega 

dovoljenja, kar ga nima 90 odstotkov šol v Sloveniji. Stavbe šol so bile grajene pred tolikimi leti. Ekipa, ki se s tem 

ukvarja skupaj z upravno enoto, je dobila soglasje ministrstva za uporabno dovoljenje za telovadnico in šest 

učilnic.  

 

2. Sandra Gazinkovski:  

- Za časa kampanje so se na Planini med Ulicama Janeza Puharja 1 in Tončka Dežmana pojavile neke klopi, ki 

pa stojijo ob smetnjakih (biološki odpadki, navadne smeti itd.). Prosila je, da se te klopi odstranijo, ker ljudje 

ne morejo sedeti ob smetnjakih.  

 

3. Nina Šmid:  

- V imenu Komisije za pobude in pritožbe je predlagala, da se glavni avtobusni postaji v Kranju postavi ali 

izgradi javno stranišče. Obstoječe stanje je nedopustno, zato je podala predlog pod urgentno.  

 

Župan Matjaž Rakovec je odgovoril, da se za pekarno na glavni avtobusni odpre javni wc. To je bila zahteva 

Mestne občine Kranj do koncesionarja Arrive. Poleg tega so tja postavili tudi klopi na zahtevo ljudi. Za obiskovalce, 

za uporabnike avtobusne postaje je wc odprt, ločeno moški in ženski. Kako je z dostopom za invalide, bodo 

preverili na pristojnem uradu.  

 

4. Rok Igličar: 

- Zanimalo ga je, kako visoko na prioritetni listi je ureditev infrastrukture v ali pa na ulici Mandeljčeva pot. Po 

njegovih informacijah je stvar pod zemljo dokaj slaba, da so cevi tako za čisto kot za umazano vodo močno 

napokane, da so velike izgube pri pitni vodi in da umazana voda ponika v podtalnico.  

- Vprašal je, ali bi se dalo kakšno parkirišče več urediti pri mestnem pokopališču v Kranju, ker ko pride do 

pogreba osebe, ki je imela zelo široko socialno mrežo, pride 100 pogrebcev, vsak s svojim avtomobilom, so 

tam resni problemi s parkiranjem, ki se jih pravzaprav ne da rešiti tudi ne z uporabo tistega parkirišča tam 

pred mini trgovskim centrom. 

 

 

Marko Čehovin, vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet:  

- Povedal je, da Mestna občina Kranj do sedaj ni dobila nobene pripombe, da je premalo parkirišč pri 

centralnem kranjskem pokopališču. Precejšnja zaloga parkirišč je tam za Planino, pri Tušu, ob stanovanjskih 

blokih na južnem delu pokopališča bo zgrajeno novo parkirišče. Je pa res, da je treba malo dlje iti, parkirišča 

so pa brezplačna.  
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- Na Mandeljčevi je situacija slaba, ena najbolj problematičnih v Kranju. Kot je seznanjen so bili projekti v 

preteklosti že pripravljeni, ampak se je vsako leto zadeva prestavljala iz enega v drug proračun. Neka sredstva 

so že predvidena v tem rebalansu in v naslednjem letu.  

 

5. Irena Dolenc:  

- Iskrena hvala županu za vsa prizadevanja pri reševanju problematike velikega števila neintegriranega števila 

tujcev v Kranju. V prejšnjem mandatu so vladi predlagali rešitve, pripomogli so k spremembam zakonodaje, 

ministrstvu za šolstvo so tudi v novem sklicu vlade že ponudili predlagane rešitve za šoloobvezne otroke ter 

za vrtčevske otroke. Hvala županu, ker tako zavzeto predstavlja prepričanja preteklega mestnega sveta. 

Verjame, da novela zakona o tujcih, ki jo želi nova vlada, pomeni številne dodatne težave za Kranj. Verjame, 

da samo opolnomočeni tujci lahko postanejo enakovredni državljani Republike Slovenije, neznanje jezika in 

nepoznavanje kultura omogoča delodajalcem, da jih izkoriščajo, otroci brez znanja jezika si krepijo negativno 

samopodobo in se ne integrirajo v okolje. Iz lastne izkušnje lahko pove, kako srečni so otroci, ki obvladajo 

jezik in so uspešni v šoli. Tudi v tej sestavi mandata jih čaka še veliko dela, da uredijo zmernost priseljevanja. 

Izračunano je, da je možna integracija, če je priseljencev manj kot 11 odstotkov. SURS, statistični urad 

Republike Slovenije je objavil podatek za lansko leto, da se je državljankam drugih držav rodilo 13 procentov 

v Sloveniji rojenih otrok. 

 

6. Sonja Mašić:  

- Zanima jo, v kateri fazi je postopek,  da se financiranje Prešernovega gledališča prenese na državno raven.  

- Vprašala je, kdaj bo izgradnja podaljška 95 metrov ceste resnično dokončana, povezava med Qlandio in 

pokopališčem. Ali je vrtičkarje kdo obvestil o pričetku gradnje parkirnih prostorov, ker se vrtičkarji 

pripravljajo na sadilno sezono? 

- Glede omenjenih klopi na Janeza Puharja in Tončka Dežmana 2 so ljudje zelo zadovoljni. Prosijo za 

premestitev smrdečih košev ob cesto, sedaj so pomaknjeni v notranjost. Koši za ločevanje odpadkov naj se 

postavijo ob cesto, to je edina rešitev.  

- Urediti bi bilo potrebno nepreglednost v določenem delu ceste ravno pred Janeza Puharja 1, 3 in izhodu iz 

te ulice proti Tončka Dežmana in potem vključevanje na Cesto Talcev.  

- V zadnjem delu naselja Planina 3 stoji lep prometni znak, na katerem je označeno parkirišče in spodaj je 

narisan osebni avto. To parkirišče je namenjeno osebnim vozilom. Prosila je redarstvo, da naredi obhode, 

ker je tam parkirano veliko manjših kamionov in kombijev, ki tja ne sodijo.  

 

Župan Matjaž Rakovec je glede financiranja Prešernovega gledališča povedal, da gre v ustavno presojo glede 

financiranja. Ekipa je bila v zvezi s tem že na delovnem sestanku pri ministrici.  

 

Marko Čehovin, vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet, je kar se tiče cestnega kraka do Qlandie 

povedal, da naj bi bilo v roku enega meseca rešeno na sodišču. Potem bo možno s strani projektanta vložiti za 

gradbeno dovoljenje. Gre za dokončanje povezovalne ceste do rondoja. Gradnja bo potekala realno v naslednjem 

letu, tako da bodo o tem obveščeni vrtičkarji po koncu sezone.  

 

7. Tomaž Ogris.  

- Pri parkirišču zdravstveni dom v Kranju ga je zanimalo, ali je možno omogočiti dostop iz zahodne strani, ker 

ni dovoljeno zavijanje v levo in se delajo prekrški.  

- Na igrišču vrtca Bitnje so se zasadila drevesa, zasejala se bo tudi trava. Predlagal je, da bi na okna vrtca 

pritrdili krpanke za senčenje prostorov in igralnic.  

 

Marko Čehovin, vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet, je povedal, da ureditev Kidričeve ceste vodijo 

skupaj z Uradom za okolje in prostor. Gre za državno cesto, priključevanje oz. uvoz v parkirišče je trenutno še 

vedno začasna rešitev. Ob rekonstrukciji Kidričeve ceste se predvideva rondo pred OŠ Franceta Prešerna in 

posebej krak za uvoz/izvoz parkirišče zdravstveni dom.  
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Janez Ziherl, vodja Urada za okolje in prostor, je povedal, da je časovnica povezana z gradnjo severnih vrat. 

Rekonstrukcija Kidričeve ceste bo potekala skupaj z gradnjo treh stolpičev in severna vrata, zaradi vseh 

podzemnih vodov, širitev in ureditev že okrog severnih vrat. Država mora urediti celoto, Kidričevo in Bleiweisovo, 

kar je tudi že v državnem proračunu.  

 

8. Boris Vehovec:  

- Vprašal je, kaj se da narediti na vrhu čirškega klanca. Tam so bile že prej kolone, zdaj ko je most zaprt, so še 

večje. Ali je možno kljub vsemu poiskati rešitev za obvoz desno, da je prosto ali krožišče ali karkoli drugega?  

 

Marko Čehovin, vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet, je povedal, da je tudi občina identificirala ta 

problem. Sploh ko se bo povečala poselitev na Kranj ob Savi, bo tam še hujše. V lanskem letu so naredili preverbo, 

ali je mogoče umestiti rondo, ali desno zavijanje. Ugotovili so, da je mogoče umestiti rondo, ampak je možno tudi 

desno zavijanje. Imajo idejno zasnovo, po kateri bodo nadaljevali. 

 

9. Sandra Gazinkovski:  

- Za zakon o tujcih je povedala, da je težava pri slovenščini in pogoj je ostal nespremenjen A1, tudi A2. 

Spreminja se druga stvar, 27.04. bi po zakonu tisti, ki ni opravil izpita iz slovenščine, izgubil dovoljenje za 

začasno prebivanje. To pomeni, ker večinoma so to ženske, bodo mogle zapustiti državo in oditi v svojo 

domovino in družina več ni skupaj, zato je treba novelirati zakon. Novela govori tudi o tem, da bodo imeli 

zdaj končno dostop do brezplačnih tečajev slovenščine, ki po prejšnjem zakonu niso bile brezplačne. Tretja 

stvar je zakon o zaposlovanju, samozaposlovanju in delu tujcev govori o tem, da bo lahko tujec zamenjal po 

enem letu svojega delodajalca, ker zdaj pride ravno zaradi tega do izkorišča delavcev. Vsak delavec, ki pride 

v Slovenijo, mu delodajalec uredi dovoljenje za delo, je vezan nanj dve leti in ga lahko izkorišča. Nakaže mu 

1500 evrov, potem mu več kot polovico vzame, ker gotovino taka oseba vrne. Slovenščina ostaja, potrebno 

je te ljudi integrirati in ne samo kaznovati.  

 

Irena Dolenc:  

- Razbila je mit o združevanju družin, kajti očetje delajo v Švici, Nemčiji, žene z otroki so tukaj. Je prostovoljka 

na Karitas in vem, da so žene same doma. Pozna tudi zgodbo za brezplačne tečaje. Delodajalci ne omogočajo 

tem osebam, da bi obiskovali brezplačne tečaje. Takoj ko pride sem, je treba urediti papirje dva, tri dni, in ta 

oseba je že v Švici in je na tečaj prijavljena in je na tečaju ni, gre za izredno slabo obiskovanje tečajev. To 

delajo na Ljudski univerzi, kjer je bila v preteklosti zaposlena. Treba bi bilo zagotoviti, da se tujci udeležujejo 

teh tečajev, ne samo da se prijavljajo na izpit. Imeli so primer osebe, ki je 12tič prišel na izpit. Tečajev se ne 

udeležujejo. V srednji šoli imajo urejeno, da se po pouku učenci udeležijo teh tečajev slovenščine. Učenci 

tujci gredo včasih že pred šesto uro domov. Še slabše, ne gredo domov, ker imajo status gredo v službo. To 

pomeni, da če bi se morali udeleževati tečajev, pa se jih ne, nič ne pomeni, če jih država razpiše, če so 

brezplačni ali plačljivi, če se jih nimajo namena udeleževati.  

 

Mag. Branko Grims:  

- Menil je, da gre cel predlog zakona o tujcih v popolnoma napačni smeri. Strinjal se je z izvajanjem Irene 

Dolenc. Morali bi kvečjemu poostriti nadzor nad izvajanjem zakonodaje in se zavedati, kaj to pomeni za 

Slovenijo. Za primer se lahko preuči Italija, Avstrija in Nemčija. Prva stvar integracije je poznavanje jezika in 

kulture, mora biti obvezna.  Udeleževati bi se morali tečajev in obvladovati jezik naroda, kjer živijo. V 

nasprotnem se vgrajuje konflikt v sistem, ker se ljudje enostavno ne znajo sporazumevati in potem se to 

pozna pri otrocih. Predvsem pa ne upošteva, kaj so slovenski nacionalni interesi, ki jih je lepo povedal pisatelj 

Boris Pahor pri več kot svojih 100 letih, da je ljubezen do svojega jezika prva in tista obveznost, ki jo moramo 

imeti.  

- Predlagal je, da se Pravilnik o sprejemu otrok v vrtec dopolni s pogojem, da imajo prednost pri uvrstitvi v 

vrtec otroci, ki živijo določeno obdobje v Mestni občini Kranj ali neko ustrezno dikcijo. Namreč prihaja do 

določenih situacij, ko nekateri, ki celo življenje živijo v Kranju ne dobijo prostega mesta, drugi, ki pridejo od 

drugod, pripeljejo več otrok v občino, ker nima premoženja, ima vse prednosti in je takoj uvrščen v vrtec.  
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10. Jure Bohinec:  

- Povedal je, da se ljudje razburjajo glede plačevanja parkirnine pod Joštom. Predlagal je, da bi se plačevanje 

parkirnine uvedlo le za konec tedna in praznike.  

- Pred Mestno knjižnico Kranj je razstava o zasvojenosti. Prodaja droge poteka v glavnem okoli šol. Mestnemu 

redarstvu in policiji predlaga, da se ob urah, ko otroci zaključujejo pouk pojavijo v bližini šol.  

 

 

Ob 18.30  je bila seja zaključena. 

 

Zapisala: 

Milena Bohinc 

        Matjaž Rakovec 

        Župan 

 

 

 

 

 


